
Мајкл Девенпорт: Србија треба да одговори на нека питања ЕУ, ако хоће да добије дозволу да приватизује Железару Смедерево
четвртак, 14 април 2016 16:18

Шеф Делегације ЕУ у Србији Мајкл Девенпорт изјавио је данас да Европска комисија
води разговоре са Србијом о плановима за продају Железаре Смедерево и да сада
очекује неке одговоре од српских власти.

  

  

Он је новинарима после радног ручка у организацији Америчке привредне коморе рекао
да су у Бриселу пре два дана одржани разговори о Железари.

  

- Мислим да је делегација Србије представила своје планове за Железару и да су
представници Европске комисије поставили нека питања у вези са тим планом - рекао је
Девенпорт.
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На питање како Европска комисија гледа на коришћење државне помоћи, и да ли њен
став може да утиче на склапање уговора о Железари, Девенпорт је рекао да се од
српских власти очекују неки "конкретни одговори"

  

- У питању јесте државна помоћ и мислим да ћемо имати још контаката, не знам тачно
када - рекао је шеф Делегације ЕУ у Србији.

  

Влада Србије је 5. априла прихватила понуду кинеске фирме Хестил за куповину
Железаре за 46 милиона евра, а потписивање уговора се очекује у понедељак, 18.
априла, ако се ЕУ сагласи с том трансакцијом.

  

(Блиц)
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